
Henkisesti turvallinen työ



Työn henkinen turvallisuus
On tärkeää, 
että voimme tehdä henkisesti turvallista työtä.
Silloin ketään ei loukata, 
eikä tarvitse pelätä.

Kun työ on henkisesti turvallista, 
työssä viihtyy hyvin 
ja voi olla oma itsensä.

Jokainen voi vaikuttaa 
työn henkiseen turvallisuuteen
ottamalla muut huomioon.



Henkinen väkivalta
Missä tahansa työssä voi tulla tilanne, 

että joku käyttäytyy häiritsevästi. 

Ahdistelu, loukkaaminen tai rasismi 

ovat henkistä väkivaltaa.

Kaikki henkinen väkivalta on kielletty lomituspalveluissa.

Jos työkaveri, esihenkilö tai tilan yrittäjä

käyttäytyy häiritsevästi, 

kerro siitä heti lomatoimistoon. 

Asiallinen palaute työstä tai ohjeet

eivät kuitenkaan ole häirintää.



Rasismi
Rasismi tarkoittaa, 

että joku arvostelee 

kansallisuutta, ihonväriä tai uskontoa

ja puhuu niistä loukkaavasti. 

Kaikki rasismi on kielletty lomituspalveluissa.

Rasistinen käytös on kielletty kaikilta:

lomituspalveluilta, yrittäjiltä ja lomittajilta.

Jos joku käyttäytyy rasistisesti, 

ota yhteys lomatoimistoon.



Kunnianloukkaus
Jos puhuu tai kirjoittaa valheita toisesta ihmisestä,

rikoksen nimi on kunnianloukkaus.

Loukkaavien puheiden aihe voi olla esimerkiksi

kansallisuus, uskonto, ihonväri tai seksuaalisuus.

Kunnianloukkaus voi tapahtua myös verkossa.

On tärkeää, 

että puhumme toisistamme kunnioittavasti.

Näin työ yhdessä sujuu hyvin.



Tämän ohjeen ovat tehneet

Pohjois-Savon lomituspalvelut,

Savonia-ammattikorkeakoulu & Soilimaria
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